
Skolebestyrelsesmøde Blågård Skole 

Mødeindkaldelse Dato: 16.6.25 Tid: 16.30-19.00 

Mødested Madkundskab 
Medbring 

 

Skolebestyrelsens 
medlemmer:  

Forældrerepræsentanter: Charlotte Egebo, Christian Nygaard Ipsen, Ida 
Marie Schrøder, Jonas Bonne Hansen, Karen Larsen, Michael Simon 
Nixon, Nissrin Youssef Senounou 
 
Medarbejderrepræsentanter: Sune Birk Loft, Merve Kotan 
Elevrådsrepræsentanter: Oona Nixon, Edith Lykkebo 
Ledelsesrepræsentanter: Jens Zachariasen, Sofie Wifstrand Poulsen, Kia 
Juul Vilhelmsen 

 
Referent: Tahira Sheikh 

Tilstede:  Forældrerepræsentanter: Charlotte Egebo, Christian Nygaard Ipsen, Ida 
Marie Schrøder, Karen Larsen, Michael Simon Nixon. 
Forældrerådsrepræsentanter: Nikolai, Sofie, Morten 
 
Medarbejderrepræsentanter: Peter Vejlø (inklusionspædagog), Rikke 
Johansen (istedet for Merve Kotan) 
Elevrådsrepræsentanter: Oona Nixon, Edith Lykkebo 
Ledelsesrepræsentanter: Jens Zachariasen, Sofie Wifstrand Poulsen, 
Lisbeth 

Afbud: Jonas Bonne Hansen, Nissrin Youssef Senounou, Sune Birk Loft, Merve 
Kotan, Kia Juul Vilhelmsen 

Ikke meldt afbud:  

Referent  Tahira Sheikh 
Indbudte  BUF Bygningsdrift kommer på besøg kl. 17:25-17:45 

 

Tidspunkt  Emne  Form  Ansvarlig  

16.30 - 16.35  1. Godkendelse af dagsorden og referat.   
---- 
Dagsorden godkendes med mindre justeringer.   
BUF Bygningsdrift kommer forbi og giver en status 
på byggesagen kl. 17:25-17:45.  

Godkendelse    

16.35 - 17.45 Fællesmøde med forældrerådet i KKFO 
1. Elever præsenterer  
2. Trivselsmåling 
3. Elevtal skole – børnetal KKFO 
4. Nedsættelse af arbejdsgruppe vedrørende 

fremtidigt samarbejde mellem skole og 
KKFO  

5. Bygningsdrift kommer på besøg 
6. Økonomi 

---- 
Elever præsenterer:  
Eleverne orienterer om en workshop i februar, 
Future Class Room, hvor de drøftede muligheder 
for forbedring af skolen med udgangspunkt i 
minder fra deres skolegang. Eleverne fortæller om 
diverse workshopaktiviteter som gav anledning til 

Drøftelse og  
beslutning 

Charlotte 
og Ida 



nogle forslag om tiltag på skolen, herunder flere 
tværgående temaer på tværs af fag og projektuger.   
Elevrådet mødes  cirka en gang om måned, og 
drøfter forskellige emner og bringer det ind i 
klasserne. Pt. har de fremlagt forslag om gratis 
menstruationsbind og spejle på toiletterne. 
Elevrådet indsendte også et høringssvar om 
sammenlægningen af skolen til politikerne med 
resultater fra en spørgeskema-undersøgelse. SB 
efterspørger disse resultater. Der er valg til 
elevrådet i starten af det nye skoleår.  
 
Trivselsmåling:  
Den obligatoriske og anonyme trivselsmåling 
afholdes årligt i februar måned og er et redskab til 
at støtte eleverne i en bedre faglig og social trivsel. 
Eleverne i de små klasser besvarer 20 spørgsmål, 
mens elever i de større klasser svarer på 40 
spørgsmål. Skolen har i år en fin score på 3,6, som 
er på niveau med det lokale, kommunale og 
landsgennemsnittet. De seneste 10 år har scoren 
ligget på ml. 3,5-3,7. På baggrund af resultatet skal 
hver årgang aftale 3 indsatser, man vil arbejde 
videre med. 2. årgang har fx valgt at arbejde med 
pauser, medinddragelse i undervisningen og ro i 
timerne. Ledelsen kigger på de valgte indsatser 
igennem en årrække og kan se, at pauser, 
medinddragelse og støtte er gennemgående 
tendenser.  
 
Elevtal: 
Pr. den 16. juni er der indskrevet 486 elever i 
skolen, mens KKFO’en har 231 elever.  
Der har siden sidste været et frafald på 14 elever, 
som bl.a. dækker fraflyttere og børn visiteret til 
andet skoletilbud. Der er ikke årgange, der særligt 
skiller sig ud.   
Der ønskes en frafaldanalyse ved præsentation af 
elevtal efter sommerferien mhp. at arbejde med 
fastholdelse. Der skal dog tages hensyn til 
overholdelse af tavshedspligt, ligesom SB ikke skal 
behandle konkrete sager. Selvom det alene er 
forældrenes oplevelse, er det et vigtigt parameter 
for at kunne udlede tendenser i frafald. Det 
pointeres, at udsivningstal på elever, der flytter 
skole uden adresseskift, er væsentligt at få drøftet. 
Proceduren for skoleskift gennemgås, og skolen 
overholder retningslinjerne herfor. 
 
Nedsættelse af arbejdsgruppe:  
Arbejdsgruppen skal drøfte, hvordan vi vil arbejde 
med princippet vedr. samarbejde mellem skole og 
KKFO. Vigtigheden af medarbejdernes 
perspektiver pointeres. Mangfoldige 



børnefællesskaber kan med fordel bruges som 
afsæt for arbejdet med princippet.  
Forældrerådet vender tilbage efter en intern 
drøftelse med de andre repræsentanter.  
Ida er skolebestyrelsens repræsentant i 
forældrerådet. SB ønsker ligeledes en 
forældrerådsrepræsentant med på SB-møderne, 
mhp. at styrke samarbejde.  
 
Besøg af Bygningsdrift:  
Bygningsdrift i BUF arbejder med håndteringen af 
svimmelsvamp. Selve byggeprojektet ligger hos 
Byggeri København. Pt. afventes resultater fra test 
og luftprøver på 3. og 4. sal i bygning 3. 
Resultaterne forventes klar på torsdag. Hen over 
weekenden har et specialfirma med 2x25 
personer lavet en særlig rengøring i bygningen, 
ligesom der er afsat midler fra forvaltningen til 
ekstra rengøring. Forvaltningen har indhentet en 
lægefaglig vurdering, som fastslår, at eleverne godt 
kan opholde sig i bygningen. Inden resultaterne 
foreligger, er der derfor ikke grundlag for at 
rømme bygningen, men forvaltningen har arbejdet 
flere scenarier. Det undrer SB, at man ikke vælger 
alternative løsninger for børnene, indtil der 
resultaterne fra diverse test foreligger. Det 
beklages, at der ikke er kommunikeret bedre til 
lærere og forældre om lokaler til dagens 
undervisning. Ledelsen er opmærksomme på 
medarbejderne og håndterer bekymringerne 
konkret. Skimmelsvampen på 4. sal bliver fjernet 
hen over sommerferien. Idet der også skal 
udskiftes vinduer, bliver 4. sal først genåbnet efter 
efterårsferien. I forhold til byggesagen afventer 
forvaltningen en redegørelse fra ØKF omkring det 
forudgående forløb. Arbejdsfordelingen er nu, at 
forvaltningen tager ansvaret for det indvendige 
vedligehold og skimmelsvamp, mens KEJD tager 
sig af at afdække årsagerne.  
 
Økonomi:  
Se også bilag.  
KKFO: I prognosen for juni et merforbrug på 
227.628 kr. svarende til 2,39 % af det samlede 
budget. Merforbruget er reduceret siden 
budgetlægning som følge af ekstra 
budgettildelinger, ligesom vakante stillinger ikke 
bliver genbesat grundet lavere elevnormering.  
 
Skole: I prognosen for juni er der et merforbrug på 
337.483 kr. svarende til 0,84 % af det samlede 
budget. Merforbruget er reduceret, da 
læseklasserækken bliver fjernet, ligesom 
lønbudgettet er større pga. mangfoldige 
børnefællesskaber. Ift. driftsbudgettet forventes et 



merforbrug på 200.000 kr. på vedligehold. Det 
undersøges, om en del af stigningen kan henføres 
til byggesagen.  

17.45 – 18.00 Pause / spisning for alle   
18.00 – 18.30         

1. Møderække i skolebestyrelsen i skoleåret 
2025/2026 – bilag medsendt 

2. Årshjul for skolebestyrelsen 
3. Princip for skole/hjem samarbejde – bilag 

medsendt med nuværende princip 
----- 
Møderækken for næste år godkendes.  
Årshjul rykkes til næste møde.  
Skolebestyrelsen fører tilsyn med princip for 
skole/hjem samarbejde ved at få en redegørelse 
for, hvordan det foregår fra SB 
ledelsesrepræsentanter. Ved konflikter er der en 
praksis for telefonisk dialog og fokus på 
konfliktnedtrappende kommunikation.  
Det ønskes en evaluering af princippet om 
kommunikation på aula. Det er vigtigt, at 
reviderede principper kommer på hjemmesiden 
med en angivelse af dato for tilsyn.   

Orientering 
og 
beslutning 

Charlotte 
og Ida 

18.30 – 18.50 Orientering 

• Forpersonskabet 

• Elever 

• Personalet 

• Ledelsen 
---- 
Forpersonskabet: Der skal sendes bemærkninger 
til politikerne om den nye indstilling vedr. en 
samlet skole. KLF har anbefalet, at brevet 
underskrives af skolelederforening, SB, lærerne og 
ledelse. Det undrer, at indstillingen af politikerne 
fremlægges som en ide fra SB, da SB mener, at 
modellen er uigennemtænkt. Beslutningen i 
udvalget træffes på onsdag.  
Personalet: Indstillingen fra politikerne fylder og 
det kommer bag på lærergruppen. Lærerne holder 
møde om deres bemærkninger i morgen 
Ledelsen: Kia er her ikke i dag, da hun og Merve 
lægger skemaer. Afgangsprøverne går forrygende. 
Flytterodet er ikke højt prioriteret lige nu.  

Orientering  

18.50 – 18.55 Punkter til næste møde mandag d. 18. august  
---- 

- Opfølgning på eksterne medlemmer fra 
forældrerådet til SB-møderne 

- årshjul for skolebestyrelsen   
- Princip for kommunikation på aula 
- Drøftelse af elevdeltagelse på møderne 
- Elevtal og frafaldstendenser  

Inputs  Alle 

18.55 – 19.00 Lukket punkt 
---- 
 

  



Referat af 
orienteringen 

 

 


